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Borgmesteren har netop meldt ud, at han ikke tror, at Rådhuset vender tilbage til 
Ådalsparkvej. I Venstre vil vi ikke udtale os lige så skråsikkert om dette endnu. Vi 

ønsker først, at økonomien i forslaget bliver afklaret baseret på en business case af 
mulighederne, herunder udgifter til etablering af parkering, fremtiden for Sportshallen 

på Rådhusgrunden mv. Vi ønsker, at Rådhuset på Ådalsparkvej skal indgå i 
businesscasen, da estimater fra NIRAS viser, at det kun vil koste ca. 30-40 mio. kr. at 
udbedre skimmelsvampen. NIRAS har ikke anbefalet nedrivning af Rådhuset. 

  
Kommunen har allerede tidligere i år fået udarbejdet flere business cases på 

Rådhusplaceringer i Bymidten, som ikke viste en positiv business case for at placere 
Rådhuset der. Og dette var oven i købet baseret på, at det fremtidige Rådhus kun 
havde brug for 5000 2m. Flytningen til Slotsmarken har vist, at der er brug for helt op 

til 7000 m2. 
  

 I lyset af prisen for Sygehusgrunden forventer Venstre ikke, at Rådhusgrunden alene 
vil kunne finansiere et nyt Rådhus på en anden lokation. Det vil kræve et større 
kassetræk, hvis et nyt Rådhus skal erhverves og/eller bygges. Det vil ske på 

bekostning af kommunens muligheder for at investere i andre goder til borgerne, bl.a. 
renovering af skoler, svømmehal, idrætshal, klubhus, veje mv. Økonomien i projektet 

er helt afgørende for os, inden vi kan tage stilling til spørgsmålet. Alt andet vil være 
uansvarlig omgang med borgernes penge. 
  

  
 


